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Osalesid: Kaidor Damberg, Heli Stroom, Marelle Esko, Ragne Tompel, Kristi Heinrand, Lily 

Johanna Vihman, Christiana Isabella Kuusik, Arvi Taniloo, Maret Valdner, Liis Hendrikson. 

 

Päevakorras: 

1) Õpilaste toitlustamise kvaliteet ÕE küsitluse põhjal 

2) Kooli majandusprobleemid, õpikeskkonna kaasajastamine 

3) Jooksvad küsimused 

 

Õpilaste toitlustamise kvaliteet ÕE küsitluse põhjal 

 

Küsitluse põhjal peamised probleemid: 

- mustad nõud 

- juuksekarvad toidu sees 

- kalapäevad võiks ära kaotada 

- vahukoorega magustoidud, võiks teha osad magustoidud ka ilma vahukooreta 

 

 

Kooli majandusprobleemid, õpikeskkonna kaasajastamine 

 

Mis on uut? 

- kool on suutnud soetada palju uusi spordivahendeid, summa väärtus ulatub ligi tuhande 

euro kanti 

- katuse pealsed süsteemi, mille soetamist alustati 2022. aasta sügisel on suudetud kõik 

lõpule viia, kool taotles haridusametilt raha ja sai 10 000 eurot  

- esimese- ja kolmanda korruse koridoridesse on paigaldatud kaamerad, vandaalitsemine 

pole sellegi poolest vähenenud 

- infosildid kaamerate kohta tõmmatakse seintelt maha, liistud tõmmatakse välja 

- lifti ehitades jääti lifti kaas ülevalt lahti terveks päevaks, öösel tungisid vargad selle kaudu 

kooli ja varastasid arvuti ja projektori, selle juhtumi pärast on kool esitanud taotluse 

politseisse 



Tegevused, mis on olnud juba pikemalt probleemiks aga jätkuvad siiamaani: 

- vandaalitsemised koolides (peamiselt vetsudes), näiteks lõhutakse prilllaudu, poiste vetsus 

on seina küljest lahti kangutatud pissuaar, erinevate pesukastide ja seinte sodimine, uste 

lõhkumine 

2023. aasta uus taotlus ja investeerimine: 

- Kooliterritoorium piirata aedade ja väljakäikudega 

2025. aastaks katused korda: 

- alates 2020. aastast lapitakse katuseid, mis läbi lasevad ja seda tehakse veel umbes 2 aastat 

 

 

Jooksvad küsimused/ mõtted: 

- põhikooli lõpetajatele teha täpsem tutvustus gümnaasiumi suunade kohta 

- korraldada infotunde vapemise/narkootiliste ainete kohta, et see väheneks õpilaste seas 

- kooliõde võiks korraldada infotunde keha kahjustavate ainete kohta, et õpilased oleks 

kursis terviseriskidest, mis tagajärjed olla võivad, esialgu just teavitada nooremaid õpilasi ja 

hiljem rääkida juba ka vanematele õpilastele 

- kotikontrolle korraldada õpilastele, et distsiplineerida õpilasi rohkem? 

- matemaatika õpetaja (Erki Õunaga) asjad selgeks rääkida, õpetaja ja õpilase suhted 

paremaks saada 

 

Juhatas 

Marelle Esko 

 

Protokollis 

Christiana Isabella Kuusik 

 

 


